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PROTOKÓŁ  Nr XXXVII/2013 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 października  2013 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 9
00

  do godziny 12
20

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 14 radnych                

w sesji  uczestniczyło 13 radnych – nieobecny radny Mariusz Zieliński (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Poseł na Sejm RP pan Mirosław Pawlak, Wójt 

Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, radny powiatu Krzysztof Chmaruk i Jan 

Budziosz, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami   

( listy obecności – załączniki Nr 1,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Wręczenie statuetki Zadora w kategorii „Lokalny Rozwój Gospodarczy”. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2013 roku: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

c) dyskusja i głosowanie w sprawie. 

9.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2013-2020r. 

 b) zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 rok, 

c) udzielenia przez Gminę Wodzisław poręczenia kredytu zaciągniętego przez Zakład 

Usług Komunalnych w Wodzisławiu z przeznaczeniem na zakup koparko- ładowarki,  

 d) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 

 e) zatwierdzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 

f)wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności działki Nr 25, położonej                       

w Wodzisławiu, zabudowanej budynkiem Ośrodka Zdrowia, z wyodrębnionymi 

lokalami mieszkalnymi, 

g) wyrażenia zgody na dzierżawę powyżej lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wodzisław w drodze przetargu, 

h) zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą          

w Kielcach, 

i) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego                   

w sprawie wyznaczenia granicy Miechowsko- Działoszyckiego Obszaru Chronionego 

Krajobrazu.  

  10. Sprawozdanie z realizacji Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami. 

  11. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych: 

        a) radnych Rady Gminy Wodzisław, 

        b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław. 

  12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

  13.  Sprawy różne.  
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  14.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą siódmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radnego Józefa Kucharskiego,  jednogłośnie – 11 za,                                  

w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 11 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał przybyłego na obrady sesji pana Mirosława Pawlaka 

Posła na Sejm RP. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z  nadzwyczajnej  Nr XXXVI/2013 sesji  Rady Gminy z dnia 27 września 2013 

roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 11 za,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXXVI/2013 z obrad 

nadzwyczajnej sesji  z dnia 27 września   2013  roku. 

 

Ad.5. Wręczenie statuetki Zadora w kategorii „Lokalny Rozwój Gospodarczy”. 

 

- w związku z nieobecnością przedstawiciela firmy Agro-Hurt nagrodzonej w kategorii 

„Lokalny Rozwój Gospodarczy”- punkt nie został zrealizowany.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Odnosząc się do informacji dot. organizacji jubileuszu 50- lecia pożycia par 

małżeńskich z terenu gminy poinformował, że miało miejsce małe nieporozumienie gdyż na 

uroczystość przybyła para według której zaproszenia na uroczystość należała im się z urzędu.  
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Radny Artur Oleksiak pytał dlaczego przetarg na zakup pieca do Szkoły Podstawowej 

w Niegosławicach odbędzie się dopiero 5 listopada. Wpłynęła tylko jedna oferta. Czas 

realizacji zadania będzie na pewno do końca listopada, a może to być już okres głębokiej 

zimy. Radny pytał, czy to jest prawidłowe skoro o zakupie pieca wszyscy wiedzą od 

ubiegłego sezonu grzewczego. Poinformował, że celowo wcześniej o to nie pytał.  Stwierdził, 

że takie inwestycje powinno się wykonywać w okresie wakacji. 

Wójt wyjaśnił, że środki na ten cel zatwierdzono na wrześniowej sesji i później 

ogłoszono przetarg. Wyraził zdziwienie, że wpłynęła tylko jedna oferta. Oczekiwał, że 

wpłynie oferta z firmy Defro czy Sas. Przetarg unieważniono gdyż oferta nie spełniała 

wymogów określonych w specyfikacji jak również miała błędy w zapisie ceny.  

Rady Artur Oleksiak stwierdził, że obecnie są dobre warunki atmosferyczne ale gdyby 

była zima to mógłby być problem. Wyraził opinię, że można było przesunąć środki z innego 

zadania i nikt nie wniósł by na pewno sprzeciwu.  

Radny Marian Bakalarz poinformował, że zakończył się remont Świetlicy w 

Nawarzycach. Zaprosił komisję światy aby zobaczyła obiekt. Poinformował,  że budynek 

wymaga dalszego remontu gdyż z powodu  przeciekającego dachu zawilgotniał sufit i ściany. 

Poinformował, że budynek praktycznie nie nadaje się do użytkowania. Należy ocenić czy 

można dalej go użytkować. Następnie poruszył temat przepustów Nawarzycach. Na ostatniej 

sesji radny powiatowy  Zygmunt Ozga informował, że środki na ten cel już są ale w dalszym 

ciągu  nic zrobiono.   

Przewodniczący rady zwrócił uwagę,  że w tym punkcie należy zadawać pytania dot. 

sprawozdania.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

większością głosów 10 za, 2 wstrzymujące się, przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

  

Ad. 7. Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Artur Oleksiak pytał, kiedy zostanie wyjaśniona sprawa wycieku wody z 

budynku byłego Posterunku Policji w Wodzisławiu. Prosił o wyjaśnienie sprawy na piśmie. 

Poinformował, że komisja w dniu 18 września wystąpiła o wyjaśnienie nieprawidłowości  

Następnie przedstawił wniosek komisji nr BRG 0004.2.13.2013 ( kopia wniosku stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu). Radny prosił o informację na temat  remontu schodów                  

w Zespole Szkół w Wodzisławiu. 

Radny Adam Zieleniec poruszył temat przyłączy wodociągowych. Poinformował, że 

aby podłączyć nieruchomość, która znajduje się metr od sieci należy według pani dyrektor 

ZUK spełnić szereg wymogów. Stwierdził, że prościej jest pogłębić usytuowaną na posesji 

studnię. Stwierdził, że zakładowi powinno  zależeć na tym aby mieć jak największą liczbę 

przyłączy. Zauważył, że gdy mieszkaniec stanie przed taką barierą to rezygnuje z  

podłączenia wody. Następnie poinformował, że na sieciach wodociągowych są niesprawne 

zasuwy. Nie można sobie pozwolić, że np. przez dwa dni woda wycieka i nie ma możliwości 

jej zakręcić.  

 

Ad.8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2013 roku: 

 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Skarbnik gminy pani Zdzisława Kowalska przedstawiła uchwałę                                                    

Nr 75/2013  I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                          
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z dnia 7 października 2013r. w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Wodzisław za I półrocze 2013r. ( uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Andrzej Roliński przedstawił opinię komisji dot. 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku ( opinia komisji stanowi załącznik nr 

8 do protokołu). 

- dyskusja i głosowanie w sprawie – brak.  

 

Przewodniczący rady gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania                     

z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2013 roku. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania,  radni opowiedzieli się większością głosów – 10 za, 2 przeciw, 

1 wstrzymujący się,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy 

za I półrocze 2013 roku. 

 

Ad.9 .  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Zdrowia  i otrzymały 

pozytywną opinię   ( opinie komisji stanowią załącznik nr 9 i 10  do protokołu ). 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2013-2020,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym              

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/279/2013 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2013-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/280/2013 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r. 

 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wodzisław poręczenia kredytu 

zaciągniętego przez Zakład Usług Komunalnych w Wodzisławiu z przeznaczeniem na zakup 

koparko- ładowarki, przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/281/2013 w sprawie 

udzielenia przez Gminę Wodzisław poręczenia kredytu zaciągniętego przez Zakład Usług 

Komunalnych w Wodzisławiu z przeznaczeniem na zakup koparko- ładowarki. 

 

d) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, przedstawiła 

Sekretarz Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/281/2013 w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 20 min. przerwę.  

 

Głos zabrał Poseł na Sejm RP pan Mirosław Pawlak. Wyjaśnił, że w związku z posiedzeniami 

Sejmu nie miał możliwości brania udziału w sesjach Rady jednakże wie co się dzieje w 

gminie. Wyraził zadowolenie, że gmina dobrze funkcjonuje, że zadłużenie jest „w miarę” np. 

w porównaniu do Gminy Piekoszów gdzie Wojewoda  powołał Komisarza gdyż odwołano 

radę i wójta za korupcję.  Zadłużenie w Piekoszowie  jest tak wysokie, że gmina mogła być 

zlikwidowana.  Nowe wybory samorządowe odbędą się w dniu 10 listopada. Obecnie 

Komisarz pracuje nad programem naprawczym aby gmina uzyskała płynność finansową. 

Podkreślił, że jest to sytuacja tragiczna, a jej powodem jest brak kontroli ze strony wójta i 

RIO. Następnie poruszył temat organizacji Dożynek Powiatowych. Podziękował  Radzie, 

panu Wójtowi za ich organizację. Podkreślił, że była to uroczystość zorganizowana z dużym 

rozmachem. W dalszej części poruszył temat pozyskiwania przez samorządu środków 

unijnych. Zauważył, że gminy różnie je pozyskiwały jednakże należy w tej kwestii bardzo 

uważać. Zauważalne są różnice i dynamika rozwoju w kraju. Są jednak słowa krytyki, że 

inwestycji  za mało, że  są opóźnienia w ich realizacji  tak jak np. przy rozbudowę trasy S-7. 

Poinformował, że OSP Mierzawa złożyła zastrzeżenia dot. wyceny nieruchomości 

sporządzonej przez pana Kruka, jednakże do tej pory nie ma odpowiedzi. Jest również 

problem z wykupem budynku byłej szkoły w Klemencicach. Dlatego też, pan wójt za jego 

pośrednictwem złożył w Ministerstwie pismo w tej sprawie. Poinformował, że odbędzie się 

również spotkanie w tej sprawie i będzie prosił pana Wójta o przyjazd do Warszawy. 

Stwierdził, że w wystąpieniu nie chciałby poruszać spraw politycznych tj. np. powracanie do 

katastrofy smoleńskiej, co jest krzywdzące dla rodzin osób które tam zginęły. Kończąc 

podziękował Stowarzyszeniu „Radosna Szkoła” w Mierzawie, które zmobilizowało rodziców 

i wspólnie z dziećmi przyjechały na wycieczkę do Sejmu. Zaprosił pozostałe szkoły do 

zorganizowania podobnego wyjazdu.  

Radny Adam Zieleniec odnosząc się do informacji pana Posła dot. rozbudowy trasy S-

7 poinformował, że do Ministerstwa złożono wiele odwołań ale do tej pory nikt nie otrzymał 

odpowiedzi. Nie ma określonego terminu udzielenia odpowiedzi.  

Pan Poseł zapewnił, że będzie rozmawiał z panią Dyrektor Wróblewską i sprawę 

przekaże Wojewodzie. Prosił o przygotowanie zestawienia osób, które nie otrzymały 

odpowiedzi.  

Sołtys wsi Września pytał, czy pan Poseł nie wie kiedy będzie remontowana droga Mierzawa- 

Września.  

Pan Poseł stwierdził, że wiadomo jak wygląda finansowanie odbudowy dróg 

powiatowych. Według nowej pekspertywy  nie będzie można już pozyskiwać środków 
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unijnych na drogi tej kategorii. Poinformował, że w naszym powiecie i tak wykonano prawie 

500 km dróg powiatowych. Należy jednak uzbroić się w cierpliwość tak jak w przypadku 

drogi Niegosławice- Mierzwa. Zapewnił, że przyjdzie moment, że droga zostanie 

wyremontowana. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Wodzisławiu, przedstawiła Sekretarz Gminy pani Renata Koziara ( projekt stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu). 

Radny Adam Zieleniec prosił o wyjaśnienie zmian w statucie.  

Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu pani Bożena Patyna wyjaśniła, że nie 

będzie kontraktowana usługa z NFZ na ginekologię. Poinformowała, że na dzień dzisiejszy 

nie podjęła decyzji dot.  gabinetu ginekologicznego gdyż czeka na opinię komisji. Po 

uzyskaniu pozytywnej opinii przekaże ogłoszenie do gazety w sprawie wynajęcia 

pomieszczeń w ramach prywatnej praktyki. Będzie negocjowana wysokość czynszu. Prosiła 

również o wyrażenie zgody na wynajem pozostałych pomieszczeń. Poinformowała, że na 

dzień dzisiejszy jest po rozmowie z doktorem Wysockim kardiologiem, który pracuje w 

szpitalu w Pińczowie, który może zacząć pracę już w grudniu.  Rozmawiała również z panią 

doktor Marią Chodór diabetologiem i panią doktor Grażyną Wójcik Putowską 

endokrynologiem lekarzami pracującymi w Pińczowie. Odnosząc się do likwidacji 

ginekologii wyjaśniła, że problem trwa od dawna. Umowa była realizowana przez trzy lata. 

Fundusz co roku zmniejszał wysokość finansowania gdyż nie realizowano planu finansowego 

nadanego przez NFZ. Poinformowała, że w dniu 5 sierpnia otrzymała od Rady Społecznej 

GOZ pismo dot. pracy poradni. Dokonała analizy działalności ginekologii biorąc pod uwagę 

wszystkie koszty tj. pracy lekarza, badań czy ½ etatu pracy położnej, która według  NFZ 

położna powinna być zatrudniona na pełnym etacie. Po podsumowaniu wyszło, że GOZ po 7 

miesiącach jest na minusie na kwotę  5.474zł. Odnosząc się do kosztów usług 

ginekologicznych poinformowała, że po odliczeniu kosztów na działalność GOZ od jednej 

pacjentki pozostaje  3zł. Natomiast do kobiet w ciąży dopłaca się 7zł. Następnie zauważyła, 

że w dniu dzisiejszym wśród radnych krążyła lista pacjentek korzystających z gabinetu 

ginekologicznego. Podkreśliła, że jest to niedopuszczalne. Pierwszą rozmowę w sprawie 

wynajmu gabinetu przeprowadzi z doktorem Brożkiem, który być może będzie chciał go 

wynająć.  

Więcej  pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/281/2013 w sprawie 

zatwierdzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. 

 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności działki Nr 25, 

położonej    w Wodzisławiu, zabudowanej budynkiem Ośrodka Zdrowia, z wyodrębnionymi 

lokalami mieszkalnymi, przedstawił Wójt Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, czy wyjaśniono do końca udział mieszkańców w kosztach 

remontu budynku i czy są świadomi jakie to koszty. Przypomniał, że był wniosek komisji dot. 

obniżenia kosztów. 

Wójt poinformował, że rozmowa w tej sprawie odbędzie się po przetargu gdy będą znane 

koszty. 
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Radny Artur Oleksiak poinformował, że właścicielki mieszkań były na posiedzeniu komisji i 

oświadczyły, że nie stać ich na proponowane stawki.  

Wójt wyjaśnił, że właściciele mieszkań muszą ponosić koszty remontu budynku. Stwierdził, 

że można np. obniżyć koszty np. rezygnując z odgrzybiania części wspólnej. Nie można 

jednak stać w miejscu gdyż szkoda przyznanych środków. Ustawa o gospodarce 

nieruchomościami traktuje wszystkie podmioty jednakowe tj. należy ponosić remonty 

proporcjonalnie do posiadanej własności. Gdy jednak nie będzie zgody trzeba będzie zrzec się 

pieniędzy.  

Więcej  pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/282/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności działki Nr 25, położonej    w Wodzisławiu, 

zabudowanej budynkiem Ośrodka Zdrowia, z wyodrębnionymi lokalami mieszkalnymi. 

 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę powyżej lat trzech 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław w drodze przetargu, przedstawił 

Wójt Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Wyjaśnił, że Koła Wędkarskiego nie stać na płacenie należnego  podatku od nieruchomości 

który wynosi 30.000zł. Należy wykonać konserwację zbiornika. Dlatego zaproponował 

wydzierżawienie zalewu na okres 10 lat na działalność rekreacyjną. Być może należy 

wydłużyć okres dzierżawy lub obniżyć czynsz. Gdy będzie chętny jest również możliwość 

wydzierżawienia terenów wokół.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/283/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na dzierżawę powyżej lat trzech nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Wodzisław w drodze przetargu. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie 

Przestrzenne” z siedzibą    w Kielcach, przedstawiła Sekretarz Gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/284/2013 w sprawie 

zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą                       

w Kielcach. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego   w sprawie wyznaczenia granicy Miechowsko- Działoszyckiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu, przedstawiła inspektor d.s. ochrony środowiska pani Małgorzata 

Sito ( projekt stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVII/285/2013 w sprawie 

zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą                        

w Kielcach. 

Ad. 10. Sprawozdanie z realizacji Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki 

Odpadami. 

Sprawozdanie z realizacji Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami 

przedstawiła inspektor d.s. ochrony środowiska pani Małgorzata Sito ( sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 

 Ad.  11.  Sprawozdanie z oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Wodzisław za 

2012 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy pan Andrzej Baran                                            

( sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawił  wójt gminy (sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Pytań ani uwag nie było. 

 

 Ad. 12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt Gminy odnośnie zapytania radnego Artura Oleksiaka dot. wycieku wody z 

budynku byłego Posterunku Policji w Wodzisławiu wyjaśnił, że to nie on odpowiada za 

zakręcenie zasuwy tylko zakład. Poinformował, że oddelegował do pomocy przy zakręceniu 

zasuwy dwóch ludzi i na tym jego rola jako przejmującego budynek się skończyła. Wyjaśnił, 

że nie ma obowiązku sprawdzać czy zasuwę znaleziono czy da się ją zakręcić. Każdy kto 

zgłasza zakończenie działalności zgłasza to do zakładu tak jak policja i powinno się 

zabezpieczyć wodę zakręcając zasuwę. Poinformował, że woda z budynku została spuszczona 

i tu rola jako przejmującego się kończy , a kwestia zabezpieczenia  należała do zakładu.  

Odnośnie odbioru kanalizacji i wody w Świątnikach wyjaśnił, że odbiór sieci się odbył 

ale pracownik ZUK nie podpisał  odbioru sugerując usterki.  Usterki były w trakcie realizacji 

drugiej sieci kanalizacyjnej  na ulicy Pińczowskiej gdzie zapadły się kratki kanalizacyjne. Jest 

również problem z kanalizacja pompową w Świątnikach. Do końca nie było wiadomo gdzie 

zlokalizować pompę ze studzienką. Później okazało się, że niektóre posesje nie mają prądu 

trzyfazowego i część pomp należało wymienić. Były to dodatkowe koszty, które musiała 

ponieść gmina. Następną kwestią jest naliczenie opłat za energię zużyta na prace pomp i 

należy w uchwale rady określić kto będzie ponosił w/w koszty.  

Pan Wójt odnosząc się do pytania dot. remontu schodów w budynku Zespołu Szkół w 

Wodzisławiu wyjaśnił, że nie było zatrudnionego inspektora nadzoru nad inwestycja gdyż 

stwierdzono, że wystarczy nadzór pracownika. Wykonawca wykonał zadanie nieprawidłowo i 

obraził się, że należność została przekazana komornikowi. Firma zeszła z budowy i ogłoszono 

nowy przetarg. Nowy wykonawca dokończył zadanie. Zadanie zostanie wykonane w 

terminie.  
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Odnosząc się do inwestycji na ulicy Jana Chryzostoma Paska wyraził zdziwienie, że 

tak się stało. Nadzór nad zadaniem miał pan Szafirski. Osobiście był kilka razy na budowie. 

Firma wykonując zadanie ułatwiła sobie wykonanie przyłączy i zamiast zasów założyła 

opaski. Dowiedział się o tym gdy było montowane 8 przyłącze. Poinformował, że wystąpi do 

firmy o wykonanie zadania zgodnie z kosztorysem. Odbiór zadania się nie odbył w związku z 

zamontowaniem opasek oraz nieodpowiednią podsypką na drodze. Wnioskował o dokonanie 

poprawek. Właściciel firmy zapewnił, że usterki zostaną usunięte. Wystąpił z kolejnym 

pismem i do czasu usunięcia usterek roboty nie zostaną odebrane. Stwierdził, że być może 

firma uprościła sobie zadanie ale nie poinformowała, o tym gminy. Dodał, że firma złożyła 

kosztorys,  który został zweryfikowany przez pana Maliszewskiego.  

Odpowiadając na pytanie dot. zakupu pieca do Szkoły Podstawowej w 

Niegosławicach wyjaśnił, że środki na ten cel zostały  zatwierdzone na sesji w miesiącu 

wrześniu. Kontaktował się z firmą SAS i DEFRO ale wpłynęła jedna oferta z Pleszewa. Firma 

SAS zapewniła, że przyjedzie na oględziny i oceni jak przyłączyć piec do sieci. Będzie inny 

rodzaj opału. Zapewnił, że do końca listopada będzie możliwość uruchomienia pieca. Dodał, 

że obecnie jeden z pieców będzie wyłączony.  

 

Pan Stanisław Zięba wnioskował o dowóz kamienia na drodze do Lubczy- Janów. 

Zauważył, że gmina sprzedaje stawy w Lubczy  i należy coś zrobić w tym terenie.  

Wójt wyjaśnił, że stawy nie były majątkiem gminy tylko Skarbu Państwa, a państwo 

przekazało na rzecz gminy. Odnosząc się do wniosku dot. zakupu kamienia stwierdził, że nie 

ma potrzeby zgłaszać takich problemów na sesji. Jest żwir ale nie wiadomo czy wystarczy go 

na odcinek 100 metrów. Zauważył, że nikt wcześniej o  to nie wnioskował.   

 

Ad.13. Sprawy różne.  

 

Sołtys wsi Jeziorki pytała, czy obowiązują kary umowne od zadań inwestycyjnych bo 

firma wykonująca drogę powiatową w Jeziorkach wykonała zadanie po terminie. Stwierdziła, 

że zadanie powinno być nadzorowane gdyż inwestycja była współfinansowana przez gminę, a 

nikt z urzędu nie sprawdził jak droga została wyremontowana. Poinformował, że inspektor 

d.s. dróg poinformował ją, że nie będzie nadzorował remontu drogi, a może uczestniczyć 

jedynie w jej odbiorze gdy zostanie zaproszony.  

 Radny Artur Oleksiak wyraził niezadowolenie dot. odpowiedzi jaką udzielił pan wójt 

w sprawie wycieku wody z budynku posterunku policji. Stwierdził, że powinno to być 

dopilnowane gdyż koszty wycieku wody będą wliczone do ceny wody. Odnosząc się do 

inwestycji wyjaśnił, że głosował przeciwko absolutorium gdyż był to jego sprzeciw dot. 

jakości ich wykonania. Jako przykład podał  remont schodów przy szkole. Radny pytał, kto 

zapłacił kwotę 30.000zł. za usterki przy budowie. Ktoś podpisał na to przelew. Pytał, dokąd 

tak będzie jak np. w przypadku kanalizacji. Podkreślił, że nie zgadza się na takie 

postępowanie.  

 

 Radny Adam Zieleniec zauważył, że nie uzyskał odpowiedzi na zapytanie.  

 

 Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych pani Anna Laprus wyjaśniła, że każdy 

właściciel posesji wykonuje przyłącza na własny koszt i musi spełnić określone warunki.  

 Radny Adam Zieleniec pytał, czy wynika to z przepisów ogólnych czy jest to ustalone 

w zakładzie. Poinformował, że mieszkaniec Moczydła złożył wniosek do swojej gminy i za 2 

tygodnie przyłącze zostało wykonane.  
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 Sołtys wsi Mierzawa poruszyła temat remontu drogi do Borowa. Poinformowała, że 

była rozmowa, że gdy Gmina Jędrzejów wykona swój odcinek to nasza gmina postara się 

wykonać resztę. Pani sołtys pytał, kto reguluje wodę na rzece Mierzawa np. spiętrzenia.  

 Wójt poinformował, że w sprawie drogi rozmawiał w tej sprawie z radny z 

Jędrzejowa. Wyjaśnił, że w planie remontów dróg odcinek nie jest zaplanowany. Nie 

obiecywał tego na bieżący rok. Odnośnie regulacji rzeki wyjaśnił, że zajmuje się tym 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych. Wyjaśnił, że nie wie czy w Jędrzejowie 

jest spółka wodna.  Gmina nie może wydatkować środków na ten cel. Natomiast w gestii 

gminy jest remont mostu. 

 Sołtys wsi Mierzawa pytał, co z oznakowaniem posesji.  

Wójt stwierdził, że należy oznakować wszystkie posesje na przysiółkach.  

Pan wójt odnosząc się do pytania sołtys wsi Jeziorki poinformował, że gdy dowiedział się, że 

droga nie została wykonana interweniował w Zarządzie Dróg i u wykonawcy. Okazało się, 

przedłużono termin wykonania zadania do 15 października i droga w tym terminie została 

wykonana. Remont wzdłuż lasu miał być wykonany w ramach tzw. dobrych intencji 

wykonawcy. Miał być wykonany tylko odcinek 200m. Przyznał, że nie widział remontu ale z 

relacji mieszkańców droga została wykonana beznadziejnie. Odbędzie się wizja drogi i 

skieruje stosowne pismo do starosty.  

Przyznał, że wie, że kuleją inwestycje i wstyd go za to ale mamy kadrę taka jaka mamy. 

Wiele czasu poświęca na inwestycje i chyba drastyczne cięcie rozwiąże problem. Na innych 

stanowiskach nie ma takich problemów jak w inwestycjach.  Zapewnił że zrobi wszystko, 

żeby to przeciąć. Są inwestycje, które nie wymagają nadzoru, a przy innych nadzór jest 

potrzebny tak jak np. przy inwestycji w szkole. Wykonawca nie dość , że źle wykonał 

zadanie, zszedł z budowy to w ostatnim czasie przysłał zły dzienni budowy zarzucając, że nie 

przeprowadzono inwentaryzacji inwestycji. Być może powinno się odrzucać najtańsze oferty i 

nie będzie takich problemów.  

 

 Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, czy ogłoszono przetarg na odśnieżanie oraz czy 

wydzierżawienie stawu w Wodzisławiu na 10 lat nie będzie skutkowało prawem pierwokupu 

dla dzierżawcy.  

 

 Wójt odnosząc się do pytania dot. pierwokupu wyjaśnił, że nie zna dokładnie 

przepisów na ten temat. Należy poczekać na chętnych. Uchwałą chciałby wywołać temat dot. 

dalszego wykorzystywania zbiornika.  

 

 Radny Wiesław Kowalski pytał, kiedy zostanie poprawiony zjazd z drogi ze 

Strzeszkowic do Piotrkowic.  

 Wójt poinformował, że podobnie jest przy posesji pana Jarosa. Przyznał, że wcześniej 

tego nie zauważył. 

 Radny Artur Oleksiak poinformował, że rozmawiał w tej sprawie u dyrektora 

Adamka, który zapewnił, że będzie uzupełnionych 5 zjazdów.  

 Wójt odnośnie przetargu na odśnieżanie stwierdził, że zapomniał o tym.  

 Radny Artur Oleksiak stwierdził, że odśnieżać miała koparka, która będzie zakupiona 

do ZUK.  

 Pan Stanisław Zięba stwierdził, że należy usunąć trawę przy drogach.  

 Pan Marek Siwiec pytał, czy przewiduje się wykonanie przeglądu hydrantów sieci 

wodociągowych. Poinformował, że przy remizie w Mieronicach jest nieczynny hydrant.  

 Dyrektor ZUK poinformowała, że przegląd się odbędzie ale na terenie gminy jest ok. 

600 hydrantów i nie jest to takie łatwe. Są rolnicy którzy kradną wodę z hydrantów. 
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 Wójt stwierdził, że przez kilka osób nie może cierpieć cała gmina. Poinformował, że 

zwróci się do Komendanta Gminnego o sprawdzenie chociaż części hydrantów. 

 

 

Ad. 14. Zamknięcie obrad sesji.   

     

  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

      Protokolant                          Sekretarz Obrad                  Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Józef Kucharski  /                           / Andrzej Baran / 

  

 

 

 

 


